
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 22 września 2022 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

• 14 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

Radni nieobecni: Olech Marcin 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
3. Omówienie spraw bieżących. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-3 

 Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 11:15 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Witold Leśniewski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 

Następnie przystąpił do omawiania projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie określenia ceny jednostkowej paliwa w Gminie Dębnica Kaszubska na 

rok szkolny 2022/2023. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy średnich cen paliwa 

jakie zostaną przyjęte w celu wyliczenia zwrotu kosztów ponoszonych przez rodziców dowożących 

dzieci do szkoły. Z uwagi na brak stacji paliw na terenie gminy wyliczamy średnią cenę ze stawek 

ustalonych przez gminę Słupsk oraz gminę Czarna Dąbrówka. Za 1 litr benzyny bezołowiowej – 7,33 zł, 

za 1 litr oleju napędowego – 7,37 zł, za 1 litr gazu LPG – 3,74 zł, za 1 kWh napędu elektrycznego 

w zależności od rodzaju ładowania. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3  1 

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 5   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

2) Projekt uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że pismo zostanie potraktowane jako 

udostępnienie informacji publicznej, która znajduje się w zakresie Wójta Gminy.  



Radny Bartłomiej Tutak prosił o przedstawienie obecnej sytuacji związanej z obiektem. Dodał, że pismo 

to winno być potraktowane jako skarga. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że wystąpiono z wnioskiem do rzeczoznawcy 

przygotowującego dokumentację do sprzedaży, który potwierdził prawidłowość sporządzonych 

dokumentów. Następnie wystąpiono o opinię niezależnego rzeczoznawcy, który poddał w wątpliwość 

prawidłowość sporządzonej dokumentacji. Wystąpiono do właściciela nieruchomości o zgodę na 

przeprowadzenia ekspertyzy. Na razie brak takiej zgody. Gmina nie jest właścicielem tego budynku ani 

lokalu, wobec czego, aby móc przeprowadzić inwentaryzację musi uzyskać zgodę wszystkich 

mieszkańców.  W przypadku braku wyrażenia zgody przez któregokolwiek z właścicieli nie będzie 

można dokonać inwentaryzacji. Urząd informował i ma potwierdzenie otrzymania odpowiedzi przez 

zarząd wspólnoty. 

Radny Roman Cech poinformował, że komisja zajmie się pismem jako skargą. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2  1 

Rewizyjna   3 

Infrastruktury i Budżetu 4  1 

Skarg, Wniosków i Petycji 2  2 

Podczas głosowania nieobecny był radny Mateusz Szerlowski członek Komisji Spraw Społecznych. 

3) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 
oraz rodzaj i wysokość nagród za osiągnięte wyniki sportowe dla osób fizycznych oraz dla 
trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe 
w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym lub w krajowym współzawodnictwie 
sportowym. 

Inspektor Emilia Konopka poinformowała, że projekt uchwały zakłada przyznawanie nagród za 

osiągnięcia sportowe dla zawodników i trenerów zamieszkujących na terenie gminy Dębnica 

Kaszubska, także dla tych, którzy osiągają swoje sukcesy w klubach poza gminą. Wnioski o przyznanie 

nagród będzie można składać do 31 lipca każdego roku, tak samo jak w przypadku wniosków 

o przyznanie nagrody za działalność artystyczną. W projekcie uchwały należy doprecyzować dyscypliny 

sportowe ważne dla gminy, a także wysokość nagród przyznawanych dla sportowców i trenerów za 

osiągnięcia w poszczególnych rozgrywkach. 

Podczas dyskusji ustalono, że dyscyplinami sportowymi mającymi znaczenie dla Gminy Dębnica 

Kaszubska są piłka nożna, koszykówka, piłka siatkowa, sporty walki, lekkoatletyka, jeździectwo, 

strzelectwo. Ustalono wysokość nagród za zajęcie miejsca od I do III:  

1) w Mistrzostwach Świata, Pucharach Świata, Igrzyskach Olimpijskich lub Paraolimpijskich – 5000 zł; 

2) w Mistrzostwach Europy, Pucharach Europy, Uniwersjadach – 3000 zł; 



3) w Mistrzostwach Polski, Pucharach Polski, Grand Prix Polski, Ogólnopolskiej Olimpiadzie Młodzieży 

– 2000 zł; 

4) w Mistrzostwach Województwa Pomorskiego – 1000 zł. 

Wysokość nagrody dla trenera za osiągnięcia w działalności sportowej ustalono na poziomie 50% 

nagrody przyznanej zawodnikowi za dane osiągnięcie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

Podczas głosowania nieobecny był radny Krzysztof Badowski członek Komisji Spraw Społecznych oraz 

radny Rafał Knitter członek Komisji Infrastruktury i Budżetu. 

4) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/276/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że zmiana uchwały dotyczy udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Słupskiego z przeznaczaniem na zapewnienie transportu dla mieszkańców 

gminy. Podpisana umowa obowiązuje do końce tego roku. Początkowo wnioskowana kwota wynosiła 

150 tys. zł. Po negocjacjach udało się pomniejszyć pomoc do wysokości 119 992 zł.  

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że w toku analizy ustalono zniesienie kursu autobusu do 

Podwilczyna. Mieszkańcy nie zostali pozbawieni transportu, funkcjonuje autobus szkolny. 

Radny Roman Cech zauważył, że brakuje kursów linii 211 około godziny 17:00. Uczniowie często muszą 

czekać 1,5h. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że nie opłaca się tworzyć dodatkowych kursów, gdyż 

autobus często jeździ pusty, a koszty funkcjonowania drastycznie wzrastają. Uczniowie/mieszkańcy 

miejscowości oddalonych od Słupska też muszą czekać po 1,5h na swoje kursy. 

Radny Bartłomiej Tutak poinformował, że sytuacja związana z funkcjonowaniem autobusów jest 

trudna, ze względu na zwiększone koszty ponoszone na wynagrodzenia pracowników – kierowców. 

PKS nie jest przedsiębiorstwem od zarabiania, ale też nie chce ponosić dużych strat. Tabor również 

będzie dostosowywany do zapotrzebowania. Z uwagi na zerwanie umowy przez wykonawcę nie ma 

możliwości zakupu mniejszych autobusów w najbliższym czasie.  

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że linia 211 jest linią deficytową w wysokości 

27 tys. zł w skali roku, linia 212 jest deficytowa w wysokości 35 tys. zł w skali roku. Roczny wpływ 



z biletów wykupywanych na trasie do Podwilczyna wynosi 604 zł. W czasie funkcjonowania transportu 

zaledwie 50 osób skorzystało z kursu w ciągu roku. 

Radny Krzysztof Badowski poinformował, że według Niego transport dzieci do szkoły powinien być 

zmieniany, tak aby dzieci z Mielna też mogły dojeżdżać w późniejszych godzinach. Autobus z tej 

miejscowości wyjeżdża 40 minut przed rozpoczęciem zajęć, a szkoła jest oddalona o 10 km. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna   3 

Infrastruktury i Budżetu 3  2 

Skarg, Wniosków i Petycji 3  1 

Podczas głosowania nieobecny był radny Mateusz Kołacki członek Komisji Spraw Społecznych 

5) Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XLIII/309/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 

31 marca 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Dębnica Kaszubska uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że ustawa wprowadzająca nowy sposób 

rozliczania ekwiwalentu dla strażaków nie określała okresu przejściowego, co za tym szło nie było 

podstawy do możliwości wypłacania ekwiwalentu do czasu podjęcia uchwały rzez gminę. Już teraz 

wiadomo, w którą stronę idą komentarze do ustawy i orzecznictwa. Uchwała będzie obowiązywać od 

1 stycznia 2022 r. Uchwały były przedmiotem analizy Prokuratury Rejonowej. Gmina nie dostała 

żadnych uwag do swojej uchwały, jednakże gminy dostają uwagi do zapisu o utracie mocy. W związku 

z tym, że uchwała zawiera taki zapisy należy to sprostować i uszczegółowić termin wejścia w życie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 1 2  

Infrastruktury i Budżetu 5   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

W głosowaniu nie uczestniczył radny Piotr Paczesny członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

6) Projekt uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale nr XLVII/351/2022 Rady 

Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 11 sierpnia 2022 r. w sprawie zatwierdzenia zmiany „Planu 

Odnowy Miejscowości Borzęcino, Borzęcinko, Brzeziniec na lata 2009-2016” oraz przyjęcia 



zaktualizowanego „Planu Odnowy Miejscowości Borzęcino, Borzęcinko, Brzeziniec na lata 2009-

2025”. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że uchwała dotyczy omyłki pisarskiej w uchwale 

zmieniającej Plan odnowy miejscowości. Zmiana dotyczy zapisu  numeru uchwały w § 2 zamiast 

„IV/81/2011” powinno być  „IV/18/2011”. Tylko i wyłącznie w tym zakresie dojdzie do zmiany uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3  1 

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 5   

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

7) Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że projekt uchwały zmieniany jest ze względu na 

wprowadzenie wyodrębnionego rachunku bakowego przeznaczonego na płatności za 

zagospodarowanie odpadami. Do tej pory w uchwale wpisany był ogólny numer rachunku bankowego. 

Zasady poboru opłaty nie zmieniają się. W planach jest wprowadzenie indywidualnych kont 

bankowych dla mieszkańców. Rachunek funkcjonuje już od roku lub więcej. W przypadku 

wygenerowania indywidualnych kont dla mieszkańców będzie to nagłaśniane. 

Radny Bartłomiej Tutak zapytał, czy inkasenci mają obowiązek przyjmowania wpłat od mieszkańców, 

czy mogą odmówić. Poinformował, że ma wątpliwości co do przedstawionych zapisów, gdyż obecna 

treść uchwały daje podstawy do niepłacenia należności i nie daje możliwości do prowadzenia 

egzekucji. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że nie zna przepisu, który nakazuje pobór opłat 

przez inkasentów. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że inkasenci także mają zobowiązania, wobec 

tego nie mogą zawsze pobierać płatności. W przypadku problemów z chęcią dokonania opłat przez 

mieszkańca należy skierować go do urzędu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że On nie jest inkasentem, ze względu 

na niejasną sytuację związaną z poborem opłat przez inkasenta będącego radnym. Niewiele osób 

wpłacało należności sołtysowi. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że uchwała wyznacza różne sposoby 

dokonywania opłat, nie tylko za pośrednictwem inkasenta. Uchwała zostanie przekazana do analizy. 



Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 4  1 

Skarg, Wniosków i Petycji 4   

W godzinach 12:55 – 13:06 trwała przerwa w obradach. W czasie przerwy posiedzenie opuścił radny 

Adam Krycki członek Komisji Infrastruktury i Budżetu. 

8) Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadów 

komunalnych na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska przedstawiła prezentację kosztów ponoszonych na 

funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami, a także wyliczenia dwóch różnych metod tj. od każdej 

osoby tak samo i za pierwszą osobę jedna stawka, za każdą kolejną inna kwota. Prezentacja i wliczenia 

stanowią załączniki do protokołu. 

Radny Bartłomiej Tutak poprosił o przygotowanie informacji czy sąsiednie gminy również dopłacają do 

systemu gospodarowania odpadami, jeżeli tak to w jakich wysokościach. Zaproponował zwiększenie 

bonusu za kompostowanie odpadów, aby zmniejszyć ilość oddawanych odpadów. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że zmniejszenie tonażu bioodpadów nastąpiło przy 

zmianie worków na obowiązek posiadania pojemników na odpady bio. Gmina nie może tworzyć 

lokalnych kompostowników, z których będą korzystać mieszkańcy. 

Radny Marian Batóg zauważył, że zróżnicowanie stawek za pierwszą i kolejną osobę nie równoważy 

systemu. Są zbyt duże różnice. Gmina nie może wiecznie dopłacać do systemu, należy część kosztów 

przerzucić na mieszkańców. Decyzje te są trudne. Jest za tym, aby stawka była jednakowa dla każdego 

mieszkańca. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że ludzie nie zgłaszają zwiększenia ilości osób, 

za które powinni dokonywać opłat. Dopóki nie będzie wspólnej, zbiorowej odpowiedzialności za 

opłaty, nie dojdzie się do sytuacji, w której każdy uczciwie płaci. Przy okazji składania wniosków na 

dopłatę do ogrzewania bądź wniosków z PGR weryfikowana jest ilość osób wykazywana 

w gospodarstwie domowym. Czasami bywają rozbieżności w przekazywanych danych. 

Zaproponowano wprowadzenie jednej stawki od każdej osoby w wysokości 30 zł. 

Radny Piotr Paczesny zaproponował utworzenie grupy osób kontrolujących mieszkańców zarówno 

w kwestii gospodarowania odpadów, odpłatności za wodę i inne. Wszyscy mieszkańcy powinni 

solidarnie płacić. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że kontrolowanie mieszkańców jest ważne, założeniem 

jest kontrolowanie przynajmniej raz w miesiącu. Sytuacja z aktualizacją deklaracji podatkowych 



pokazała, że nie każdy ma świadomość co i jak należy zgłaszać, gdyż wpłynęło ponad 100 deklaracji 

korygujących metraż posiadanej nieruchomości. 

Radny Krzysztof Badowski poinformował, że podwyżki powinny być wprowadzane systematycznie, bez 

wprowadzania jednej stawki dla każdej osoby. Opłaty nadal powinny być zróżnicowane. Powinien 

zostać wprowadzony system opłat uzależniony od zużytej wody. Wprowadzenie jednej stawki 

spowoduje, że najliczniejsze rodziny dostaną najwyższą podwyżkę. 

O godzinie 14:05 posiedzenie opuścili radna Beata Sowińska oraz radny Bartłomiej Tutak. 

Radny Mateusz Szerlowski poinformował, że jest za podwyższeniem stawek za śmieci, jednak nie 

w wysokości zapewniającej bilansowanie się systemu. Pozostałby przy zróżnicowanym systemie 

stawek. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zarządził głosowanie nad wprowadzeniem jednej 

stawki dla każdej osoby. W wyniku głosowania wspólnego propozycja została przyjęta 7 głosami za. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 3  1 

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

O godzinie 14:20 posiedzenie opuścili radna Jadwiga Lejczak i radny Piotr Paczesny. 

9) Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za zagospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że projekt uchwały zostanie dostosowany do 

opłat za każdą osobę w równej wysokości. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2  2 

Rewizyjna brak quorum 

Infrastruktury i Budżetu 3  1 

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

  



10) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2022-

2030. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że w uzasadnieniu wskazano wszystkie terminy 

spotkań, ustaleń, a także opinii uzyskanych podczas wypracowywania strategii. Strategia sporządzona 

została w związku z nową perspektywą budżetową Unii Europejskiej na lata 2022-2027. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna brak quorum 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

11) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia powierzającego Gminie 

Dębnica Kaszubska przez Gminę Kołczygłowy zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że gmina Kołczygłowy zwróciła się z prośbą 

współpracy w zakresie świadczenia usług w Środowiskowym Domu Samopomocy w Motarzynie na 

rzecz mieszkańca gminy Kołczygłowy. W związku z tym gmina może podjąć decyzję o realizacji zadania 

publicznego. Należy przyjąć uchwałę określającą warunki porozumienia. Porozumienie nie może 

ograniczać ilości osób przyjętych do ŚDS, a także nie może warunkować pierwszeństwa naszym 

mieszkańcom. Możliwości realizacji zadania zostały skonsultowane z kierownikiem ŚDS. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna brak quorum 

Infrastruktury i Budżetu 3   

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

W głosowaniu nie brał udziału radny Rafał Knitter członek Komisji Infrastruktury i Budżetu. 

12) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz zapoznała radnych z projektem uchwały. Przytoczyła treść 

uzasadnienia sporządzonego do projektu. Poinformowała także, że w uzasadnieniu wkradł się błąd. 

Zamiast „Remont drogi gminnej do miejscowości Leśna działka nr 23” powinno być „Remont drogi 

gminnej do miejscowości Leśnia działka nr 23”. Na sesji będzie potrzeba wprowadzenia środków na 

wypłatę dodatków węglowych dla mieszkańców. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 



Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna brak quorum 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

13) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2022-2035. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej 

została dostosowana do zmian w budżecie gminy. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna brak quorum 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

Ad. 4 

O godzinie 14:38 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zamknął posiedzenie 

wspólne wszystkich komisji. 

 

Protokołowała: 

Emilia Konopka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady prowadził:  

Witold Leśniewski 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 


